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Protokół nr 1.2022 
przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 22 kwietnia 2022 r. 

 

1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się  w sali obrad Urzędu Miasta 
Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. Początek obrad godzina 13.00. 

Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył p. Roman Rekut – przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i 
Gospodarki Komunalnej. 

Przewodniczący Komisji na podstawie list obecności stwierdził, że w Komisjach jest wymagane quorum. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Sebastian Jagiełowicz –   
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Klaudia Baranowska – dyrektor Departamentu Dzielnicy 
Nowe Miasto, p. Agnieszka Fabiańczyk – kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, p. Dariusz Mach –  
dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, p. Jarosław Skorulski – naczelnik 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 

Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych 
prowadzący obrady p. Roman Rekut poinformował, że wspólne posiedzenie Komisji Rady Dzielnicy Nowe 
Miasto jest utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 

 

2. Uchwalenie porządku obrad 

Prowadzący obrady p. Roman Rekut przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jarogniewice – druk nr 312; 

2) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 313; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Zabór – druk nr 
314; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Światowa w Zielonej Górze – druk 
nr 315. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 

 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe 
Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 
ul. Łężyca-Architektów w Zielonej Górze – druk nr 316; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie dopuszczenia możliwości składania wniosku o przyjęcie  
do publicznej szkoły ponadpodstawowej do więcej niż trzech wybranych publicznych szkół – druk nr 
317.  

 

Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  

• za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej:  



Strona 2 z 5 

 

• za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

• za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

  

                                                                 Porządek obrad po zmianach 

Prowadzący obrady p. Roman Rekut przedstawił porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jarogniewice – druk nr 312; 

2) zaopiniowania propozycji rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 313; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Zabór – druk nr 
314; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Światowa w Zielonej Górze – druk 
nr 315; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w rejonie ul. Łężyca-Architektów w Zielonej Górze – druk nr 316; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie dopuszczenia możliwości składania wniosku o przyjęcie  
do publicznej szkoły ponadpodstawowej do więcej niż trzech wybranych publicznych szkół – 
druk nr 317. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 

 

3. Zaopiniowanie uchwał 

1) Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jarogniewice – 
druk nr 312.     

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania 
środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jarogniewice – druk nr 312 przedstawiła p. 
Klaudia Baranowska – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do 
projektu uchwały. 

Głosowanie – druk 312, opinie Komisji: 

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 

• za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej: 

• za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 

Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

• za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 

* * * 

Radna p. Sylwia Brońska, zwróciła uwagę, że w druku nr 313 jest błąd w nazwie ulicy, której dotyczy 
uchwała tzn. zamiast ul. Zawada-Szkolna jest ul. Zawada-Osiedlowa, postanowiono skorygować błąd  
w uchwale poprzez sprawdzenie poprawności protokołu zebrania wiejskiego, które odbyło się w sołectwie 
Zawada w dniu 25 marca 2022 r., dlatego prowadzący obrady p. Roman Rekut przeniósł omawianie uchwały 
w dalszej części obrad. 

* * * 
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2) Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Gminie Zabór – druk nr 314.  

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Zabór – 

druk nr 314 przedstawił p. Dariusz Mach – dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

Głosowanie – druk 314, opinie Komisji: 

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 

• za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej: 

• za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 

Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

• za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 

* * * 

3) Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Światowa w Zielonej 
Górze – druk nr 315.  

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Światowa w Zielonej Górze – druk nr 315 
przedstawiła p. Agnieszka Fabiańczyk – kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. 

Radni podjęli dyskusję na temat słuszności budowy obwodnicy na terenach, gdzie znajdują się duże osiedla  
i domy, czy nie będzie ona uciążliwa dla mieszkańców tych okolic oraz czy Spółka PKP nie ucierpi z powodu 
ograniczeń, na terenie której już posiada swoją infrastrukturę. Pani Agnieszka Fabiańczyk poinformowała, iż 
przygotowania do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego tego rejonu są dopiero w fazie 
początkowej, a procedury są dosyć długie, trwające do kilku miesięcy, najpierw zostaną przeprowadzone 
konsultacje społeczne mieszkańców zamieszkałych w pobliżu planowanej inwestycji tj. miejscowości Płoty  
i sołectwa Przylep, na których jak podkreśliła dyrektor p. Klaudia Baranowska, będą obecne osoby zajmujące 
się tym projektem, którzy na pewno wyjaśnią mieszkańcom szczegóły dotyczące projektu. Odbyły się również 
wstępne rozmowy Prezydenta Krzysztofa Kaliszuka z przedstawicielami PKP. Pani Agnieszka podkreśliła raz 
jeszcze, że prace związane z podjęciem decyzji o budowie są dopiero na etapie przygotowywań i o niczym na 
tym etapie nie przesądzają. 

Głosowanie – druk 315, opinie Komisji: 

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    

• za 5 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 6 głosów; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej: 

• za 5 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 8 głosów; 

Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

•  za 4 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 7 głosów. 

* * * 

4) Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
rozdysponowania środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 
313. 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji rozdysponowania 
środków finansowych zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 313 przedstawiła p. 
Klaudia Baranowska – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do 
projektu uchwały. W protokole oraz uchwale zebrania wiejskiego z dnia 25 marca 2022 r. została poprawiona 
błędnie wpisana nazwa ulicy z ul. Zawada-Osiedlowa na ul. Zawada-Szkolna (zgodnie z faktycznym 
przebiegiem zebrania) i została zaparafowana przez prowadzącego zebranie wiejskie w Zawadzie, sołtysa 
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Jana Smotera, w związku z tym prowadzący obrady p. Roman Rekut poddał uchwałę pod głosowanie w 
komisjach. 

Głosowanie – druk 313, opinie Komisji: 

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 

• za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej:  

• za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

• za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

* * * 

5) Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Łężyca-Architektów w Zielonej Górze – druk nr 316. 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ul. Łężyca-Architektów w Zielonej Górze – druk nr 316 przedstawiła p. Agnieszka 
Fabiańczyk – kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu 
uchwały. 

Głosowanie – druk 316, opinie Komisji: 

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 

• za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej:  

• za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

• za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

* * * 

6) Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie dopuszczenia możliwości 
składania wniosku o przyjęcie do publicznej szkoły ponadpodstawowej do więcej niż trzech 
wybranych publicznych szkół – druk nr 317. 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie dopuszczenia możliwości składania wniosku 
o przyjęcie do publicznej szkoły ponadpodstawowej do więcej niż trzech wybranych publicznych szkół – druk 
nr 317 przedstawił p. Jarosław Skorulski – naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Departamentu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

Głosowanie – druk 317, opinie Komisji: 

Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 

• za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisja ds. Integracji Samorządowej:  

• za 14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 

Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 

• za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

* * * 
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4. Sprawy różne 

Po zakończeniu głosowania i braku czasu prowadzący Komisje p. Roman Rekut zakończył posiedzenie 
wspólne Komisji, a punkt sprawy 4 sprawy różne przeniósł na obrady sesji. 

 

 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Przewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 

……………………………………….. 

Marek Karwacki 

 

……………………………………….. 

Sylwia Brońska 

 

……………………………………….. 

Roman Rekut 

 

 

 

Protokołowała: 

…………… 

Sylwia Bartkowicz 

 


